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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen van Kernachtig Wijchen: 
Ondersteuning culturele sector 

Kernboodschap 
Wij hebben van een aantal gesubsidieerde Wijchense culturele instellingen signalen 
ontvangen dat zij in financiële problemen zijn of komen door de coronacrisis. 
Wij reserveren het ontvangen coronasteunpakket voor cultuur volgens de 
decembercirculaire voor steun aan de culturele sector in Wijchen. 
Ook hebben wij regelmatig contact met culturele instellingen over de zorgen voor de 
toekomst van de culturele infrastructuur.

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen.

1. Heeft het college signalen ontvangen over financiële problemen bij Wijchense 
culturele instellingen door de coronacrisis, en zo ja welke?
Ja, er zijn gesubsidieerde culturele instellingen die zich bij ons gemeld hebben omdat 
ze een financieel probleem hebben of verwachten als gevolg van de coronacrisis. Voor 
zover wij nu weten, staan er nog geen instellingen op omvallen.

Wij hebben van stichting ’t Mozaïek, de historische vereniging Tweestromenland en 
het seniorenorkest Huttenkamp signalen ontvangen over financiële problemen als 
gevolg van de coronacrisis. Daarnaast hebben we regelmatig contact met culturele 
instellingen over de zorgen voor de toekomst van de culturele infrastructuur. 

2. Heeft het college al in beeld hoe het tweede Coronasteunpakket voor Wijchen eruit 
komt te zien?
Volgens de decembercirculaire ontvangen wij € 129k ter ondersteuning van de 
culturele infrastructuur in Wijchen. Om bijvoorbeeld acute steun te verlenen. Van het 
bedrag hebben we als stimuleringsmaatregel € 10k toegevoegd aan de 
subsidieregeling jeugdeducatie podiumkunsten. Zo kunnen we tijdelijk meer 
aanvragen toekennen.
 

3. Kan het college bevestigen dat dit budget specifiek gereserveerd blijft voor de kunst- 
en cultuursector?
Ja. Wij hebben uw raad gevraagd om dit bedrag gereserveerd te houden voor de 
culturele infrastructuur. Uw raad stemt hierover op 25 maart 2021 bij beslisnota 
57138 Decembercirculaire 2020.


